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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A magasépítési beruházások helyett, nem kellene előbb
az alapszintű testnevelés megfelelő hátterét megteremteni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megdöbbenve olvastam az 1629/2019. (XI.  8.)  számú Korm. határozatot,  miszerint  tanuszodák,
tornatermek  építésére,  honvédelmi  sportközpontok  fejlesztésére,  valamint  oktatási  intézmények
felújítására előirányzott idei költségvetési forrásból 7254 millió forintot vesz el, és csoportosít át a
Kormány kiemelt magasépítési beruházásokra. Már az ígért összeg is kevés volt ezekre a célokra,
de  Önök még  ezt  a  7  milliárd  forintot  sem adják  oda.  Ezek  után  hogyan  bízhatunk  a  magyar
költségvetés terveknek megfelelő felhasználásában?

A döntés azért is felháborító, mert ma Magyarországon vannak például olyan iskolák, ahol balkáni
körülmények  uralkodnak  a  mellékhelyiségekben.  De  említhetném Dunaújvárost,  ahol  az  Arany
János Általános Iskolában fáznak a gyerekek, és beázik a tető. Vagy Marcalit,  ahol a Berzsenyi
Dániel Gimnáziumban évek óta hiába várják az ablakok cseréjét.

A mindennapos testnevelés infrastrukturális háttere pedig sok helyen a mai napig nem biztosított.
Faluházakban,  iskolai  folyosókon,  lépcsőfordulókban,  rosszabb  esetben  dohos  pincékben  kell
testnevelésórákat  tartani.  Számomra  pedig  különösen  fájó,  hogy  a  szegény  sorsú  gyermekek
elegendő tanuszoda híján, úszni sem tanulhatnak meg.

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, mint sportszerető embert:

Tanuszodák,  tornatermek  építésénél,  iskolák  felújításánál  miért  fontosabbak  a  kormányzati
gigaberuházások?

A magasépítési beruházások helyett, nem kellene előbb az alapszintű testnevelés megfelelő hátterét
megteremteni?



Várom megtisztelő válaszát!

dr. Steinmetz Ádám
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